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 Nuorisovaltuuston edustaja Petja Pirhonen esitti, että: 
 Me olemme nuorisovaltuustossa harmillisesti seuranneet kaupungin 

lautakuntien ja virkamiesten toimintaa meidän nuvan aloitteita kohtaan. 
Tuntuu jopa että meidän nuvan aloitteita on laiminlyöty, koska aloitteiden 
käsittelyssä on kestänyt liian pitkään. Olemme miettineet, että onko 
aloitteiden tekemisessä enää mitään hyötyä, jos niitä käsitellään vuoden 
päästä meidän tekemästä päätöksestä.  

 
 Toinen asia mitä olemme harmillisesti huomanneet on se, että kun 

aloitteemme tulevat käsittelyyn on ne tehty osittain huolimattomasti. 
Olemme saaneet ajatuksen, että meidän aloitteet tehdään nopeasti pois 
alta ilman kunnon valmisteluja. Joka on harmi, sillä me olemme niihin 
käyttäneet paljon aikaa!  

 
 Olemme myös huomanneet, että jotkut asiat mitä me päätämme 

nuorisovaltuustossa ei ole kaupungin päätösvallan alla. Vaikka 
virkamiehillä on kiirettä toivoisimme, että he auttaisivat toimittamaan 
meidän aloitteen niille kuuluville tahoille kuten ELY-keskus. 

 
  Kaupungin strategiassa on otsikko: 
 “Asukaslähtöinen, palveleva ja hyvinvoiva kaupunki” alla lukee näin  
 “Osallistuvat kuntalaiset, lasten, nuorten, vammaisten ja ikäihmisten 

kuulemisen ja vaikutusmahdollisuuksien parantaminen sekä 
vetovoimaisuuden parantaminen ikäihmisille”. Nuorisovaltuuston 
aloitteiden huolellinen käsittely täyttää kyseistä kohtaa todella hyvin. 

 
 Tämä sama ongelma on toistunut kaikissa lautakunnissa, mihin meidän 

aloitteet menee, joten tehdään teknisestä lautakunnasta ensimmäinen 
lautakunta joka käsittelee nuorisovaltuuston aloitteet nopeasti ja 
huolellisesti!  

 
 Joten tiivistetysti toivomme nuorisovaltuustossa, että meidänkin aloitteet 

otetaan huomioon eikä niiden käsittelyä siirretä kokouksesta toiseen! 
Kiitos! 
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